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17. april 2018
Jens Erik Basballe
Birgit Borre
Henrik Hansen
Birthe Rasmussen
Torben Andersen
Allan Olsson
Michael Tang Pedersen
Kim Vesselgaard
Preben Mac 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 10. april 2018

På mødet deltog:
Torben Andersen (TAN), Jens Basballe (JEB), Birthe Rasmussen (BIR), Henrik Hansen (HHA), 
Michael Tang Pedersen (MTP), Birgit Borre (BBO), Allan Olsson (ASO) og Preben Mac (MAC).

Afbud fra:
Kim Vesselgaard (KIV)

Møder i 2018:
Bestyrelsesmøde Tirsdag 8. maj 2018 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 19. juni 2018 17.00
Styregruppemøde Onsdag 27. juni 2018 16.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 4. september 2018 17.00
Styregruppemøde Onsdag 12. september 2018 16.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 2. oktober 2018 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 30. oktober 2018 17.00
Best.middag Lørdag 17. november 2018 17.00
Afdelingsmøde Tirsdag 13. november 2018 18.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 13. november 2018 Efter afd. mødet
Bestyrelsesmøde Tirsdag 4. december 2018 17.00
Styregruppemøde Onsdag 12. december 2018 16.30

Dagsorden.
1. Valg af referent.
2. Godkendelse af dagsorden.
3. Diverse småsager.
4. Godkendelse af referat af møde den 27. februar 2018.
5. Opfølgning på møde den 27. februar 2018.
6. Nyt fra ejendomslederen, herunder legeplads og filmoptagelser.
7. Utætheder i vinduer og døre v/Michael.
8. Helhedsplanen, herunder gennemgang af referat fra styregruppemødet den 6. 

marts 2018, beboermøde den 11. april 2018, gennemgang af seneste 
byggemødereferat, økonomien, klinker på reposer, anlægsarbejder foran blok A og 
B mv.

9. Afdelingsmøde den 13. marts 2018, opfølgning mv.
10.Nyt fra LAB.
11.Meddelelser fra formanden.
12.Henvendelse fra beboerne.
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13. Indgående og udgående post.
14. Indkomne forslag.
15.Eventuelt.

Ad. 1
Mac blev valgt som referent.

Ad. 2
Dagsordenen blev godkendt.

Ad. 3 
Taget i glasgangen mellem blok A og B er utæt. Der sættes et tagfirma på.

Traileren flyttes tilbage til selskabsgården.

Infotavle i elevator virker lovende. Afdelingsbestyrelsens kontaktoplysninger skal fremgå. Der 
arbejdes på, at det skal blive nemmere at få dokumenter ind i systemet.

Pudsning af vinduer i elevatorer og reposer afventer til, at NCC bliver færdig med facaderne 
udvendig. Bestyrelsen rykker DAB for at få arbejdet gjort færdig.

Ad. 4 
Referat fra møde den 27. februar 2018 blev godkendt.

Ad. 5 
Referatet blev gennemgået.

DAB har oplyst, at ændring af acontobeløbet for varme skal den enkelte beboer selv tale med DAB 
om. DAB anmodes om at oplyse dette til beboerne.

DAB har desuden oplyst, at når vandregnskabet foreligger fra kommunen, vil det blive udsendt til 
beboerne.

Der er blevet indhentet pris på nye p-pladser på østsiden overfor garagerne mellem blok B og C ud 
mod Kirkestien.

Dørpumpe på postrum er blevet opsat.

Ad. 6 
Der er indhentet pris på renovering af legepladsen mellem blok A og B. Legepladsen er angrebet 
af råd i konstruktionerne i jorden og i stolper. Bestyrelsen er enig om, at legepladsen skal 
istandsættes og at det er påkrævet, at det sker nu.

Hovedbrønd ved 255 er blevet udskiftet.

Der er for tiden store udgifter på gulve i lejlighederne, hvor fjer og not er sluppet.

Ad. 7 
Bestyrelsen og ejendomskontoret er bekendt med, at der er mange vinduer og hoveddøre, som er 
utætte. Bestyrelsen retter henvendelse til DAB.
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Alle beboere, som har problemer med utætte vinduer og døre, opfordres til at meddele dette til 
ejendomskontoret.

Ad. 8
Udkast til referatet fra styregruppemødet den 6. marts 2018 er endnu ikke udsendt.

Bestyrelsen gennemgik udearealer ved blok A og B samt fællesarealerne i blokkene.

Kældergulvet ved elevatorer i 255 er ikke pænt.

Kældergange i blok B skal males.

Bestyrelsen finder det urimeligt, at udearealerne ved blok A endnu ikke er færdige, selv om 
beboerne nu har boet i blok A i 2 år efter renoveringen.

Byggemødereferat gennemgås på næste møde.

Bestyrelsen finder det helt urimeligt, at der sendes besked ud til beboerne, om at NCC skal bruge 
2 uger til reetablering af p-pladser og kørearealer ved blok A, og at der så går 5 uger, uden at 
arbejdet bliver gjort færdigt. Området blev afspærret fra starten, så parkering ikke var mulig. I 
mindst 2 uger blev der overhovedet ikke arbejdet på arealerne. Efter påske blev der sat 4 
brolæggere på sagen, som brugte 3 halve dage på at gøre arbejdet færdigt.
Det har været til stor gene for beboerne i hele perioden.

DAB har udsendt et videonyhedsbrev, som kan ses på afdelingens hjemmeside.

DAB har udsendt brev til de genhusede beboere, om hvordan man kan meddele Post Nord om 
genhusningsadressen.

Ad. 9
Der skal opsættes askebægere ved udgangene, når væggene ved indgangspartierne er pudset 
op.

Afdelingsbestyrelsen har arrangeret møde med DAB og LAB den 11. april 2018.

DAB har nu forklaret fejlene på konti 114. Når det næste budget skal udarbejdes, skal det sikres, 
at budgettet er korrekt, herunder konto 114.

Ad. 10
Mac orienterede om seneste møde i LAB.

Afdelingens vedligeholdelsesreglement mv skal opdateres, bl.a. fordi vi er gået over til Faktisk 
Istandsættelse. 

Ad. 11 
MAC har holdt møde med Spisevennerne, som vil arrangere fællesspisning med ældre borgere i 
afdelingen.

Bestyrelsen har stillet Trivselsrummet til rådighed. Der vil blive afholdt arrangementer den 22. maj 
og 19. juni.
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Ad. 12
Afdelingsbestyrelsen har modtaget en henvendelse om utætte vinduer og tør luft i lejlighederne. 
Bestyrelsen er enig i, at der skal gøres noget ved de mange utætte vinduer. Bestyrelsen er ikke 
bekendt med, hvad der kan gøres ved den tørre luft i lejlighederne. Henvendelsen er sendt videre 
til DAB. 

Afdelingsbestyrelsen har modtaget en henvendelse om lån af selskabslokaler til stolegymnastik for 
Ældresagens medlemmer. Bestyrelsen arbejder ud fra det princip, at lokaler kun kan udlånes til 
arrangementer, hvor alle beboere kan deltage.

Afdelingsbestyrelsen har modtaget en henvendelse om etablering af ladestandere til el-biler. 
Bestyrelsen vil afvente lovgivning på området før tiltag igangsættes, men vil på afdelingsmødet til 
november foreslå, at der etableres p-pladser på østsiden overfor garagerne mellem blok B og C ud 
mod Kirkestien, og at der samtidig bliver lagt trækrør til forberedelse til ladestandere til el-biler.

Ad. 13
Afdelingsbestyrelsen har fået en henvendelse om tilladelse til optagelse af en musikvideo i en 
lejlighed. Bestyrelsen er ikke bekendt med beboere, som vil stille deres lejlighed til rådighed.

Afdelingsbestyrelsen har modtaget en henvendelse om et nyt fibernet i afdelingen. Bestyrelsen 
finder ikke henvendelsen interessant for afdelingen.

Ad. 14
Intet

Ad. 15
Intet

Mødet sluttede kl. 22.24

Mac


